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Beslutande ledamöter Micael Arnström (S) (ordförande), Ronny Löfquist (S), Stina Isaksson (SD), 
Anna Roos (C), Maria Hedin (S), Bo-Gunnar Åkesson (M), Malin Thydén-
Kärrman (S), Krister Mattsson (S) (vice ordförande), Bengt-Åke Torhall (L), 
Lirim Mazreku (KV), Birgitta Årzen (S), Rolf Näslund (M), Malin Svan (C), Lisa 
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Rune Gunnarsson (S), Per-Yngve Bengtsson (S), Mustafe Yuusuf (S), Martin 
Isaksson (SD), Bjarne Gunnarsson (SD), Malin Hedenberg (SD)

Ej tjänstgörande ersättare Gunilla Magnusson (KV)

Övriga närvarande Per Borg (kommundirektör)
Susanne Ohlsson (kommunsekreterare)

Utses att justera Anna Roos (C)
Bengt-Åke Torhall (L)

Justeringens plats och tid Kommunhuset ,  2019-12-19   

Protokollet omfattar §212
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§212

Återremiss: Resultat- och ekonomisk plan REP 2020-2023 Hylte 
kommun - justering 
(2019 KS0055)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar:
Övergripande
Utgångspunkten i FRAMTID HYLTES 2.0 förslag till justeringar är REP 2020-2023 som 
kommunfullmäktige beslutade 2019-06-18 (§94) med följande justeringar:
- Befolkningsprognosen som ligger till grund för skattunderlagsprognosen höjs till 10 900 
invånare hela budgetperioden
- Ny skatteunderlagsprognos daterad 2019-10-01
- Nya antaganden för räntor på kommunens lån
- Ny pensionsprognos daterad 2019-07-31 Taxor fastställs enligt bilaga
 
Ändrade/Nya taxor 2020 samt tillhörande taxebilagor med följande justeringar:
- Taxa samhällsbyggnadsnämnden: felsortering av sopor ska gälla vid upprepad och medveten 
felsortering
- Ny taxa för markförsäljning i området 250kr/kvm samt andel för exploateringskostnad för 
området avser endast fastigheten Unnaryd 1:49.
- Barn- och ungdomsnämndens taxa för maxtaxa revideras i enlighet med Skolverkets siffror 
för 2020.
 
Kostnader för externa placeringar för barn- och ungdomsnämnden, arbets- och 
näringslivsnämnden och omsorgsnämnden ska särredovisas i samband med nämndens 
prognos, delårsbokslut och årsbokslut.
 
Revisionen
Revisionens budget fastställs till 969 000 kr 2020.
 
Kommunstyrelsen
Kommunstyrelsens budgetram uppjusteras med:
- 101 000 kr justering hyror
- 1 601 000 kr för ökade kapitalkostnader 2021
- 2 992 000 kr för ökade kapitalkostnader 2022
- 1 412 000 kr för ökade kapitalkostnader 2023
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-  370 000 kr åtgärder för minskad sjukfrånvaro (2020), som sänks till 200 000 kr 2021-2023
- 1 635 000 kr (2020) med anledning av föreslagen ny organisation
- 1 671 000 kr (2021) med anledning av föreslagen ny organisation
- 1 708 000 kr (2022) med anledning av föreslagen ny organisation
- 1 746 000 kr (2023) med anledning av föreslagen ny organisation
 
Kommunstyrelsens budgetram nedjusteras med:
- 1 500 000 kr halv karensdag avslutas
- 500 000 kr för effektivisering av fastighetsförvaltningen
- 82 000 kr omdisponering arvode (till SBN)
- 1 014 000 kr för minskade kapitalkostnader 2020
 
Kommunledningskontoret får i uppdrag att:
- justera nämndernas ramar där hela verksamheter berörs utifrån föreslagen ny organisation 
till kommunfullmäktige i november samt utreda eventuellt behov av omfördelning av central 
administration, nämndsgemensamma kostnader och intäkter samt raminvesteringar som är 
hänförbara till överflyttad verksamhet.
- återkomma med ny beräkning av kapitalkostnader baserat på förslag till investeringsbudget 
till kommunstyrelsen i november.
- ta fram jämförande taxor i enlighet med tidigare beslut i kommunfullmäktige.
- utreda förutsättningarna för extern byggnation av 4-6 förskoleavdelningar för att ersätta 
nuvarande externt förhyrda lokaler i Hyltebruk tätort.
- Planera för flytt av IFO-verksamheten vid Vårdcentralen i Hyltebruk till egna lokaler efter 
det att Arbetsförmedlingen stänger.
 
Valnämnden
Inga förändringar.
 
Räddningsnämnden
Räddningsnämndens budgetram uppjusteras med:
- 185 000 kr nytt RIB-avtal
- 21 000 kr för ökade kapitalkostnader 2020
 
Räddningsnämndens budgetram nedjusteras med:
- 80 000 kr justering hyror
 
Samhällsbyggnadsnämnden
Samhällsbyggnadsnämndens budgetram uppjusteras med:
- 261 000 kr justering hyror
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- 82 000 kr omdisponering arvode (från KS)
- 12 000 kr för ökade kapitalkostnader 2020
 
Samhällsbyggnadsnämndens budgetram nedjusteras med:
- 4 000 kr för minskade kapitalkostnader 2021
 
Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att:
- ändra betalningsmodell för fritidskorten med Hallandstrafiken till en modell per resa med 
högkostnadsskydd.
 
Tillsynsnämnden
Inga förändringar
 
Kultur- och folkhälsonämnden/Arbets- och näringslivsnämnden
Kultur- och folkhälsonämndens budgetram uppjusteras med:
- 96 880 000 kr (2020) med anledning av ny organisation inkl. justeringar/satsningar
- 98 570 000 kr (2021) med anledning av ny organisation inkl. justeringar/satsningar
- 90 718 000 kr (2022) med anledning av ny organisation inkl. justeringar/satsningar
- 93 939 000 kr (2023) med anledning av ny organisation inkl. justeringar/satsningar
- 1 642 000 kr för ökade lokalkostnader för Forum, Hyltebruk
- 767 000 kr för ökade kapitalkostnader 2020
 
Kultur- och folkhälsonämndens budgetram nedjusteras med:
- 1 635 000 kr (2020) med anledning av ny organisation
- 1 671 000 kr (2021) med anledning av ny organisation
- 1 708 000 kr (2022) med anledning av ny organisation
- 1 746 000 kr (2023) med anledning av ny organisation
- 500 000 kr för effektivisering samordning IFO
- 1 000 000 kr för inköp placeringskostnader IFO
- 26 000 kr justering hyror
 
Arbets- och näringslivsnämndens budgetram uppjusteras med:
- 1 642 000 kr för ökade lokalkostnader för Forum, Hyltebruk
- 767 000 kr för ökade kapitalkostnader 2020
 
Överförmyndarnämnden
Inga förändringar.
 
Barn-och ungdomsnämnden
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Barn-och ungdomsnämndens budgetram uppjusteras med:
- 5 500 000 kr för ökade kostnader inom IFO barn och unga (2020)
- 500 000 kr för ökade kostnader inom grundsärskolan
- 9 000 000 kr för omställning "Budget i balans" (2020)
- 5 000 000 kr för ökade kostnader för interkommunala ersättningar gymnasieskolan 2020, 
som sänks till 2 500 000 kr 2021 och framåt
- 2 900 000 kr för ökade kostnader inom gymnasiesärskolan
- 1 200 000kr för Mobila teamet
- 105 000 kr justering hyror
- 1 493 000 kr för ökade kapitalkostnader 2020
 
Barn-och ungdomsnämndens budgetram nedjusteras med:
- 500 000 kr för effektivisering samordning IFO
- 1 000 000 kr för inköp placeringskostnader IFO
- 96 880 000 kr (2020) med anledning av ny organisation
- 88 570 000 kr (2021) med anledning av ny organisation
- 90 718 000 kr (2022) med anledning av ny organisation
- 93 939 000 kr (2023) med anledning av ny organisation
 
Omsorgsnämnden
Omsorgsnämndens budgetram uppjusteras med:
- 6 400 000 kr för ökade kostnader för externa placeringar
 
Omsorgsnämndens budgetram nedjusteras med:
- 2 100 000 kr för minskade personalkostnader med anledning av införandet av 
samordningsenhet
- 361 000 kr justering hyror
 
Investeringsbudget
Kommunfullmäktige beslutar att anta investeringsbudget för 2020-2023 enligt bilaga 5.
 
Vid större renoveringar samt nybyggnation ska solceller upphandlas med option för särskilt 
beslut.
 
Finansiering
Skattesatsen för 2019 föreslås oförändrad (21,45%).
 
Kommunfullmäktiges reserv sätts till:
2020: 3 503 000 kr
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2021: 7 264 000 kr
2022: 2 421 000 kr
2023: 189 000 kr
 
Kommunstyrelsens reserv sätts till 3 000 000 kr hela budgetperioden.
 
Ofördelade kapitalkostnader sätts till:
2020: 2 378 000 kr
2021: 6 798 000 kr
2022: 13 007 000 kr
2023: 17 826 000 kr
 
Ofördelade hyreskostnader sätts till:
2020: 2 984 000 kr
2021: 3 755 000 kr
2022: 1 567 000 kr
2023: 929 000 kr
 
Eget kapital förändras med:
2020: 7 000 000 kr
2021: 7 020 000 kr
2022: 7 147 000 kr
2023: 7 304 000 kr
 
Kommunstyrelsen har rätt att låna upp motsvarande 100 miljoner kronor under perioden 
2020-2023 för finansiering av projekt "Hylte rustar för framtiden".
 
Fördelning av statsbidraget för Likvärdig skola 2020 beslutas av kommunstyrelsen.
 
Övrigt
Kommundirektören får i uppdrag att ta fram förslag på effektiviseringar av administration 
motsvarande helårseffekt om 1 500 000 kr. Arbetet påbörjas 2020 med full effekt 2021.
 
Preliminär fördelning baseras på nämndernas nettobudget.
 
Arvodet för ordföranden i arbets- och näringslivsnämnden fastställs till 40 %.
 
Kvalitetsnivåerna för kommunfullmäktiges finansiella nyckeltal för god ekonomisk 
hushållning fastställs enligt bilaga 4.
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Accepterad kvalitetsnivå för nyckeltalet ”Årets resultat i relation till skatteintäkter och 
generella statsbidrag” sänks kortsiktigt till 1,0 % under perioden 2020-2023. Därefter återgår 
nivån till 1,9 %.

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige behöver ta beslut om justering av resultat- och ekonomisk plan.
 
Fullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 28 november 2019 att återremittera ärendet för att 
arbetas om utifall att organisationsförändringen inte går igenom.

Handlingar i ärendet
 §191 KF Resultat- och ekonomisk plan REP 2020-2023 Hylte kommun - Justering
 191128 Förslag protokoll - förändringar ny ev organisation
 Bilaga 1 REP 2020-2023 - justering ny organisation
 191128  REP 2020-2023 justering - räkenskaper - justering ny organisation
 §234 KS Resultat- och ekonomisk plan REP 2020-2023 Hylte kommun - Justering
 191028 Förslag protokoll REP - FRAMTID HYLTE 2.0 (KS-förslag)
 191028  REP 2020-2023 justering - räkenskaper - FRAMTID HYLTE 2.0 (KS-

förslag)
 191028 Investeringsbudget 2020-2023 - FRAMTID HYLTE 2.0 (KS-förslag)
 Förslag från KF-presidium om revisionens budget
 §296 KSAU Resultat- och ekonomisk plan REP 2020-2023 Hylte kommun - Justering
 Cesam 191030
 Cesam 191104
 Budgetberedningens förslag Nya eller förändrade taxor inför 2020
 1 Taxa för utlämnande av allmän handling
 1a jämförelse taxa utlämnande av allmän handling
 2 Taxa måltider vid dagcentraler
 3 Taxebestämmelser 2020 Miljöenheten
 3a Miljö taxebilaga 1 Prövningsavgifter
 3b Miljö taxebilaga 2 Miljö och hälsoskydd - tillsynsavgifter
 3c Miljö taxebilaga 3 Livsmedelstaxa
 3d Miljö taxebilaga 4 Tobak m m
 4 Plan- och byggtaxa 2020
 5 Taxa arrende - andra nyttjanderäter 2020
 6 Renhållningstaxa 2020
 7 VAtaxa 2020
 7a VAtaxa 2020 bilaga
 8 Taxor BUN
 8. Taxor BUN (uppdaterade med 2019 års siffror)
 9 Förslag på förändringar taxor ANN

7 (17)7 (17)



MÖTESPROTOKOLL
Mötesdatum sid 8
2019-12-17

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

 Jämförelse taxor SBN (2019-11-05)
 Justeringar samhällsbyggnadsnämnden
 Justering Omsorgsnämnden
 Justering Barn- och ungdomsnämnden
 Nyttt ställningstagande - Mobila teamet (BUN)
 Nyttt ställningstagande - Rekryterare (KS)
 Nyttt ställningstagande - Socialsekreterare (ANN)
 Nyttt ställningstagande - Uppgradering Office 365 (KS)
 Nyttt ställningstagande - Första insatsperson (FIP) (RN)
 Omsorgsnämnden: Uppdrag hemsjukvårdsavtal
 Samhällsbyggnadskontoret: Betalningsmodell för fritidskort med Hallandstrafiken
 Barn- och ungdomsnämnden: Riktlinjer skolskjuts 2018
 Nytt ställdningstagande: Utvärdering mobila teamet BUK
 Barn- och ungdomsnämnden: Resursskola

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag från 12 november med följande ändring:

 Kommunfullmäktige antar nämndernas budgetramar i alternativet för förändrad 
organisation.

 Preliminär beräkning för besparing administration på KS, SBN, ANN, ON, BUN, RN återtas och 
placeras som en central finansieringspost på minus 1 500 000kr.

 Ny taxa för markförsäljning i området 250kr/kvm samt andel för exploateringskostnad för 
området avser endast fastigheten Unnaryd 1:49.

 Barn- och ungdomsnämndens taxa för maxtaxa revideras i enlighet med Skolverkets siffror 
för 2020.

 Kommunstyrelsens ram uppjusteras med 370 000kr för minskad sjukfrånvaro, istället för att 
nedjusteras.

 
Paragrafen anses omedelbart justerad. 

Yttrar sig i ärendet
Ronny Löfquist (S), Anna Roos (C), Bo-Gunnar Åkesson (M), Stina Isaksson (SD), Maria 
Hedin (S), Malin Thydén-Kärrman (S), Malin Svan (C), Lisa Mogren (V), Lennart Ohlsson 
(C), Tommy Edenholm (KV)
 
Per Borg (kommundirektör) ger under ärendets hantering en information hur man ska tolka 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 

Yrkande
Ronny Löfquist (S), Maria Hedin (S), Lisa Mogren (V), Tommy Edenholm (KV) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag till beslut.
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Anna Roos (C) yrkar enligt bilaga.
 
Bo-Gunnar Åkesson (M) yrkar bifall till Anna Roos yrkande.
 
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till Anna Roos yrkande om barnomsorgstaxan.
 
Stina Isaksson (SD) yrkar avslag till Anna Roos yrkande om resursskola.
 
Stina Isaksson (SD) yrkar enligt bilaga.
 
Ronny Löfquist (S) yrkar avslag till Stina Isakssons yrkande.
 
Ronny Löfquist (S) yrkar avslag till Anna Roos yrkande.
 
Ajournering 15:50-16:10
 

Beslutsgång
Kommunfullmäktiges ordförande informerar först om att han inte kommer ställa Stina 
Isakssons yrkande om webbsändning under proposition eftersom det redan är beslutat och 
yrkandet ligger under fel nämnd. Ordförande informerar också om att han inte tänker ställa 
yrkandet om facklig tid under proposition eftersom tiden är styrd genom centrala 
kollektivavtal och lagar.
 
Kommunstyrelsen
Ordförande frågar först om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Anna Roos yrkande om 
lokaler för IFO-verksamheterna. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar därefter om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Anna Roos yrkande 
om Malmagården Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Anna Roos yrkande om 
implementering översiktsplan. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om förtroendevaldas arvode. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
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Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om arvode för kommunstyrelsens ordförande. Ordförande finner att kommunfullmäktige 
avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om partistöd. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om mångkulturellt bokslut. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om återvandringsbidrag. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om rekryterare för återvandring. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om medborgarförslag. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om skyltar räddningsvägar. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om fikakostnader på kommunstyrelsen. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit 
yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om konferenskostnader på kommunstyrelsen. Ordförande finner att kommunfullmäktige 
avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om var plats för konferenser. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om översyn av personal. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Räddningsnämnden
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Anna Roos yrkande om 
FIP. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
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Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om utbildning bandvagn. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om drift för bandvagn. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om påfyllning gasol. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om serviceavtal. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Samhällsbyggnadsnämnden
Därefter ställer ordförande kommunstyrelsens förslag till beslut kring fritidskorten, Anna 
Roos yrkande och Stina Isakssons yrkande mot varandra. Ordförande finner att 
kommunfullmäktige beslutat enligt kommunstyrelsens förslag.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om färdtjänst. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om Rydöbruks skola. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om lekplatser. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om kök på Elias Fries skola. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om hjärtstartare. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om kostnader för fika. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om kostnader för konferenser. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
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Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om kök på Rydöbruks skola. 
 
Kultur- och folkhälsonämnden
Därefter ställer ordförande yrkandena om ersättning till nattvandrande föreningar från Anna 
Roos, Stina Isakssons och Ronny Löfquist mot varandra. Ordförande finner att 
kommunfullmäktige beslutat enligt Ronny Löfquists yrkande om avslag på förslaget. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om barnfetma. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om fritidsbank. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om hälsokommunikatör. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om utvärdering av SFI. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om mångkulturellt bokslut. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om integrationsplikt. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet..
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om kostnader för fika. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om kostnader för konferenser. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om konferenser inom kommunen. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit 
yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om översyn personal. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
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Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om arbetsmarknadsenheten. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om återinföra gymnasiala och grundläggande kurser från extern aktör. Ordförande finner att 
kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Barn- och ungdomsnämnden
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Anna Roos yrkande om 
resursskola. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om skolskjuts. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om utbildning förskolelärare. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om modersmålsundervisning. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om borttagning av avgiftsfri månad inom barnomsorgen. Ordförande finner att 
kommunfullmäktige avslagit yrkandet
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om syskonförtur. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om handlingsplaner mot mobbning. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit 
yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om utbildningar till rektorer kring neuropsykriatiska funktionsnedsättningar. Ordförande 
finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om helvegetariska dagar. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
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Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om skolavslutningar. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om jourhavande skolpsykolog. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet.
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om utbildning inom psykisk ohälsa. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit 
yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om kostnader för fika. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om kostnader för konferenser. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om översyn personal. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om  uppdrag kring modersmålsundervisning. Ordförande finner att kommunfullmäktige 
avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om nattöppen förskola. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om klassmorfar/-mormor. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Omsorgsnämnden
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om omsorgshandläggare. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om trygghetslarm. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om assistentärenden. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
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Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om kostnader för konferenser. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om fikakostnader. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om konferenser inom kommunen. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit 
yrkandet
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om översyn personal. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om personalförsörjning på kommunens äldreboende. Ordförande finner att 
kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Arvode ordförande ANN (KFN)
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige beslutar att månadsarvodet för arbets- och 
näringslivsnämndens (kultur- och folkhälsonämndens) ordförande ska höjas i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut eller vara oförändrat i enlighet med Stina Isakssons 
yrkande. Ordförande finner att kommunfullmäktige har beslutat att månadsarvodet ska höjas. 
 
Taxor
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Anna Roos yrkande om tre 
nivåer i barnomsorgstaxan. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Anna Roos yrkande om 
taxa andra ämnet i kulturskolan. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Anna Roos yrkande om 
taxa uthyrning samlingslokal på Malmagården. Ordförande finner att kommunfullmäktige 
avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om taxa elevskåpsnycklar. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om DVD-filmer. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
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Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om ej återlämnad media. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om taxa fjärrlån. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om taxa borttappad tagg. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Stina Isakssons yrkande 
om taxa dagcentraler. Ordförande finner att kommunfullmäktige avslagit yrkandet. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår kommunstyrelsens förslag 
om snöskottning. Ordförande finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår kommunstyrelsens förslag 
om anhörigstöd. Ordförande finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Ordförande frågar sen om kommunfullmäktige bifaller eller avslår kommunstyrelsens förslag 
om sopsortering. Ordförande finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i övriga delar enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut, vilket ordförande finner att kommunfullmäktige gör.
 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt kommunfullmäktiges 
presidiums förslag om revisionens budget för 2020, vilket ordförande finner att 
kommunfullmäktige gör. 
 

Reservation
Stina Isaksson (SD), Mihaly Thormann (SD), Thomas Johansson (SD), Ewa Gunnarsson 
(SD), Bjarne Gunnarsson (SD), Martin Isaksson (SD), Johnny Winther (SD) reserverar sig till 
förmån för Stina Isakssons yrkanden. 
 
Anna Roos (C), Lennart Ohlsson (C), Malin Svan (C), Maj Brodin Johansson (C), Per 
Andersson (C), Håkan Bengtsson (C), Lennart Erlandsson (C), Rolf Näslund (M), Bo-Gunnar 
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Åkesson (M), Bo Larsson (M), Christer Johansson (M) reserverar sig till förmån för Anna 
Roos yrkanden.
 
Ajournering 17:00-17:10.
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